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Ścinawa,  dnia  2 lipca  2024  r.

Pracownicy

Urzędu  Miasta  i Gminy  Ścinawa

oraz  jednostek  podległych

W załączeniu  przekazuję  wnioski/interpeIacje/zapytania  - DOSŁOWNIE  CYTOWANE  Z NAGRANIA

WYPOWIEDZI  - zgłoszone  podczas  IV sesji  Rady  Miejskiej  w Ścinawie  w dniu  28 czerwca  2024  r. przez:

Radnego  Pawła  Kowalskiego:

Ile wydaliśmy  w zeszłym  roku  na utrzymanie  roweru  miejskiego,  a ile zarobiliśmy  na tym  rowerze

miejskim?

Radnego  Marka  Barylaka:

','ęJ 1.  Wnoszę  o umiejscowienie  wiaty  przystankowej  przy  przystanku  autobusowym  w ciągu  drogi

wojewódzkiej  nr  292  w  miejscowości  Zaborów  w  kierunku  Ścinawy.  Postawienie  wiaty

przystankowej  jest  niezbędne  i konieczne,  gdyż  korzystają  z niej  dzieci  i młodzież  dojeżdżający  do

szkół  oraz  inni  mieszkańcy  i w niesprzyjających  warunkach  pogodowych  wiata  ułatwia  czekanie  na

przyjazd  środków  transportu.

\ĄJ 2. Wniosek o wystąpienie do Dolnośląskiej Służby Dróg, Autostrad i Kolei we Wrocławiu z wnioskiem
o włączenie się Gminy Ścinawa do programu,,Infrastruktury  DrogoweI',  program,,Chodniki".  Jest

to niezbędne  w związku  z tym,  aby  w miejscowości  Jurcz  w ciągu  drogi  nr 292  DSDiK  wykonała

przejście  dla  pieszych  (dwie  sesje  wcześniej  o tym  mówiłem)  i proszę  o powiadomienie  mnie  drogą

poczty  elektronicznej  o sposobie  załatwienia  moich  wniosków.

Radnego  Mariusza  Mostowskiego:

,, W,wnyoksOzsęzeon.luespu0nbięocciezabtaerJsdzrcozgu.lSosnol,w,,ski,eVg,o,wmokolic3ac #hp.ał,acou,.p,rz,y&/drof(/i/e(?/pOotwsia,tomej w Dziewinie
Odpowiedzi  proszę  kierować  za moim  pośrednictwem  lub  osobiście,  natomiast  oryginał  odpowiedzi  musi

trafić  do biura rady.

05Ńgi  rady  miejskiej


